
Zápisnica zo zasadnutia 

Rady školy pri Základnej škole Michala Tareka v Abraháme 

 

Dátum zasadnutia: 2. 7. 2020 

Miesto zasadnutia: Základná škola M. Tareka, VIII. trieda 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Počet prítomných: 6 - Rada školy bola uznášaniaschopná 

Pozvaný hosť: riaditeľ školy Mgr. Marian Hrbán 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, schválenie overovateľa zápisnice 

2. Návrh, schválenie volebnej komisie 

3. Voľba podpredsedu rady školy 

4. Návrh štatútu rady školy 

5. Schválenie štatútu rady školy 

6. Informácie o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy, o organizácii ďalšieho 
školského roka, o počte žiakov zapísaných do 1. ročníka. 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

Bod 1.  Otvorenie, schválenie programu, schválenie overovateľa zápisnice 
Zasadnutie rady školy otvorila a prítomných privítala predsedníčka RŠ Mgr. Ľuba 
Šimonová. Prítomným členom RŠ predložila návrh programu rokovania, ktorý členovia 
obdržali vopred mailom v pozvánke, návrh na overovateľa zápisnice Miroslava Belka. 
Predložené návrhy boli členmi RŠ schválené. 
Za: 5   Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Bod 2.  Návrh, schválenie volebnej komisie 
Predsedníčka RŠ oboznámila členov RŠ o spôsobe voľby podpredsedu RŠ. Voľby 
prebehnú tajným hlasovaním, zakrúžkovaním jedného kandidáta. Prítomní schválili 
priebeh volieb a členov volebnej komisie – pani Alenu Debreckú a pána Miroslava Belka. 
 
Bod 3.  Voľba podpredsedu rady školy 
Počet rozdaných hlasovacích lístkov: 5 
Počet vrátených hlasovacích lístkov: 5 
Počet platných  hlasovacích lístkov: 5 
Na základe výsledkov volieb sa podpredsedníčkou RŠ stala pani Andrea Krišková, ktorá 
získala 4 hlasy. 
 
Bod 4.  Návrh štatútu rady školy 



Návrh štatútu rady školy zaslala predsedníčka RŠ členom RŠ vopred mailom na 
preštudovanie. Pani Mgr. Jana Hanuliaková pripomienkovala Čl. 7, Čl. 12. Navrhla doplniť 
znenie Čl. 7, bod 14: 
Po podpísaní zápisnice o ustanovení rady školy zriaďovateľom školy bude  zápisnica do 3 
dní  zverejnená na webovom sídle školy. 
V Čl. 12, bod 6 sa dopĺňa znenie: 
Zápisnica musí byť podpísaná predsedom rady školy, zapisovateľom a overovateľom, 
ktorý sa zvolí na rade školy a zverejnená na webovom sídle školy. 
Ostatní členovia nemali doplňujúce ani pozmeňujúce návrhy k štatútu rady školy. 
 
Bod 5.  Schválenie štatútu rady školy 
Členovia RŠ schválili štatút rady školy. 
Za: 5   Proti: 0  Zdržal sa hlasovania: 0 
 
Pani Mgr. Erika Košková prišla po tomto bode, preto sa nezúčastnila hlasovania. 
Bola oboznámená s výsledkami hlasovania. 
 
Bod 6.  Informácie o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy, o 
organizácii ďalšieho školského roka, o počte žiakov zapísaných do 1. ročníka. 
Riaditeľ školy Mgr. Marian Hrbán informoval o umiestnení žiakov deviateho ročníka na 
stredné školy. Na päťročné štúdium boli prijatí 2 žiaci, na štvorročné štúdium 8 žiakov, na 
trojročné štúdium 1 žiak. 2 žiaci ôsmeho ročníka boli prijatí na päťročnú bilingválnu 
strednú školu. 
Do prvého ročníka bolo prijatých 20 žiakov. 
Riaditeľ školy informoval o priebehu výchovno-vzdelávacieho procesu počas mimoriadnej 
situácie, o spôsobe dištančného vzdelávania, o hodnotení žiakov na vysvedčení. 
 
Bod 7.  Diskusia 
Pani Mgr. Jana Hanuliaková sa zaujímala o prebiehajúce a plánované projekty v škole. 
Riaditeľ  školy Mgr. Marian Hrbán informoval o rekonštrukcii pivničných priestorov na 
odbornú učebňu techniky, ktorú v spolupráci so zriaďovateľom financovali. ZRPŠ sa bude 
podieľať na zakúpení vybavenia a školských pomôcok do učebne. Taktiež bude ZRPŠ  
financovať zakúpenie žalúziových stolov k interaktívnym tabuliam. 
Pani Mgr. Jana Hanuliaková sa informovala o projekte výstavby telocvične. Riaditeľ  školy 
Mgr. Marian Hrbán reagoval, že na výstavbu telocvične a projektovanie nie sú momentálne 
dostatočné finančné prostriedky. 
 
Bod 8.  Záver 
Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí RŠ. 
 
U Z N E S E N I E 
Zverejniť zápisnice z ustanovujúceho zasadnutia rady školy z 28. 1. 2020 a zo zasadnutia 
z 2. 7. 2020 na webovom sídle školy. 

 
Závery zasadnutia: 
Členovia rady školy zvolili za predsedníčku pani Andreu Kriškovú. 
Členovia rady školy schválili štatút rady školy. 

Zodpovedná: Mgr. Ľuba Šimonová 
 
 
Prílohy: 
1. Prezenčná listina 



2. Hlasovacie lístky z volieb podpredsedu rady školy 
 

 

Zapísala dňa 2. 7. 2020  predsedníčka rady školy Mgr. Ľuba Šimonová   

Overil dňa 3. 7. 2020  člen rady školy Miroslav Belko  

Predsedníčka rady školy Mgr. Ľuba Šimonová   


